
 

Protokoll Styrelsemöte 2020-09-28 

 
 
Plats: Frösö Sportstuga 

Närvarande: Daniel Sjölund, Urban Lindgren, Bernt Åkerlund, Torgny Pettersson, Owe 
Hemmingsson, Erica Johansson och Helen Hanstock. 

 

1. Mötets öppnande 
Daniel Sjölund hälsade alla välkomna till dagens möte. Erica Johansson valdes till mötets 
sekreterare och Helen Hanstock att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 31 augusti gicks igenom. Protokollen för firmatecknande är ännu 
inte inskickade men det är på gång. Protokollet lades till handlingarna. 

3. Ekonomi 
Den ekonomiska ställningen är god. ”Coronastödet” från SOFT för vårsäsongen (18 252 kr) har 
betalats in på kontot. 

Mötet beslutade att de av förbundets SI-enheter (ca 15 st) som behöver service ska skickas in till 
SportIdent på reparation. Torgny Petterson och Anna Ringvall ombesörjer detta. 

4. Utbildning 
Inget att rapportera. 

5. Brobyggarna 
Punkten utgår då ansvariga Lotta Nilsson ej är närvarande. 

6. Info orienteringsförbundet 
Martin Ohlson har klivit av posten som projektledare för O-ringen 2022. Daniel tar kontakt med 
förbundsordförande Maria Kraft-Helgesson för att diskutera hur orienteringsförbundet ser på O-
ringen (t ex rekrytering av nya projektledare, stödet från O-ringen centralt mm). 

7. Rekommendationer Corona 
Inget nytt angående rekommendationer. SOFT uppdaterar kontinuerligt på hemsidan. 

8. Tävlingsprogram 2020/2021 
Bernt Åkerlund föredrog tävlingsprogrammet. De större tävlingarna är anmälda till SOFT:s 
tävlingsprogram (Vålådalens 3-dagars 2-4/7 och NM 13-15/8). 

Åre OK tillsammans med OK Storsjön arrangerar DM medel och DM lång 4-5/9. 

Brunflo IF arrangerar DM natt 24/9. 

Ånge OK arrangerar ett öppet DM i medeldistans 13/6. 

Preliminära datum för parkorientering är 20, 22, 27, 29 april samt 1 maj. Förslag är att en av 
dessa utnyttjas för sprint-DM (29/4). Erica kontaktar Ingrid Stengård för att undersöka om hon 
kan vara intresserad av att göra en prova-på-MTBO i samband med någon av 
parkorienteringarna. 

Bernt kontaktar Åsarna IK (Peter Göransson) för förfrågan om att arrangera DM 
ultralång/ungdomstävling samt eventuellt DM stafett i början av juni. 

Bernt och Torgny ser över skidorienteringsprogrammet för vintern. 



 

Protokoll Styrelsemöte 2020-09-28 

 
 

 

9. Nästa möte 
Nästa möte genomförs måndag 26 oktober kl 17:30 i Frösö Sportstuga. Lotta Nilsson bokar 
lokalen. 

10. Övriga frågor 
Daniel lyfter frågan om utökat startdjup på distriktets tävlingar för att fler familjemedlemmar ska 
kunna delta. Mötet diskuterade om JHOF ska gå ut med en rekommendation om detta. Mötet 
anser dock att det är en bra diskussionspunkt till ett OL-ting. 

Mötet diskuterade även OL-tinget. Förslag är att föreningarna kan delta med två representanter 
tillsammans med JHOFs styrelse. Mötet beslutade datum för OL-ting till onsdag den 25 
november. Lokal beslutas senare, Helen undersöker om det finns någon lämplig lokal på MIUN. 
Diskussionspunkter: 

- Tävlingsprogram 2022 
- Mängden av tävlingar/träningstävlingarna 
- Utbildningar 
- Brobyggarna 
- Kommunikation i distriktet 
- Utökat startdjup vid tävlingar 
- Skid-O, MTBO 

Hemsidan behöver uppdateras. 
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Justerare 

  

 


